

Hong Kong - Dangerous Goods Label Fee (MLC)

Dear Customer,

With effect from January 1, 2025, dangerous goods label will only be available on request and a dangerous goods label fee will be levied as follows:

Dangerous goods label fee (billing code: MLC)

HKD50 per set (including 4 pieces of class labels and 4 pieces of UN number labels)

Please refer to the following process for dangerous goods label request:

1. Email to Hongkong@service.hlag.com
To speed up the process, please email us with specific email subject e.g. example below:
Format: DG label request HK booking xxxxxxxx
Example: DG label request HK booking 12345678
2. An invoice levying the dangerous goods label fee will be issued to the booking party after received the email request
3. After payment, email us the payment record (e.g. bank slip) to Hongkong@service.hlag.com and make appointment for picking up at counter of our Hong Kong office

Please do not hesitate to reach out to your local Hapag-Lloyd office or Hongkong@service.hlag.com for more information.

Yours faithfully,

Hapag-Lloyd (China) Ltd - Hong Kong

香港 - 危險品標籤費 (MLC)

親愛的客戶：

自 2025 年 1 月 1 日起，危險品標籤將僅按要求提供，並將收取危險品標籤費，具體收費原則如下：

危險品標籤費 (帳單代碼: MLC)

每套港幣 50 元 (包括 4 張類別標籤及 4 張聯合國編號標籤)

請參考以下索取危險品標籤流程：

1. 電郵至 Hongkong@service.hlag.com
為了加快領取流程，電郵主題請按照以下建議格式，範例如下：
格式: DG label request HK booking xxxxxxxx
(範例: DG label request HK booking 12345678)
2. 收到電郵後，我司會向訂艙方開具危險品標籤費發票
3. 付款後，電郵付款記錄 (例如: 水單) 至 Hongkong@service.hlag.com 並預約到我司香港辦事處櫃檯領取

請聯絡您當地的赫伯羅特辦事處或 Hongkong@service.hlag.com 了解更多信息。

赫伯羅特(中國)有限公司香港謹啟